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Het oorspronkelijke plan van aanpak voorzag er in dat het projectteam in december 2019 voorstellen 
zou opleveren voor een visie, agenda en werkwijze voor de versterking van de regionale 
samenwerking. Daarvoor is als eerste fase een proces ingericht voor het inventariseren van 
materiaal, gegevens, ideeën en opvattingen op ambtelijk, bestuurlijk en politiek niveau.  
 
Inmiddels kunnen we, begin december, constateren dat deze fase een voldoende beeld heeft 
opgeleverd van het speelveld waarin we ons bewegen en kan worden beschouwd als afgerond. Er 
zijn op een aantal kruispunten dilemma’s geformuleerd en daarin zijn richtingen aangegeven die met 
de stuurgroep kunnen worden besproken. 
Tegen deze achtergrond heeft het projectteam een eerste inhoudelijke Koersnotitie opgesteld, 
gericht op het realiseren van de meegegeven ambitie. Deze Koersnotitie kan op 13 december met de 
stuurgroep worden besproken. Die bespreking zou de basis kunnen zijn voor een richtinggevend 
voorstel dat conform planning na het kerstreces kan worden besproken met colleges en raden. 
 
Er zijn echter twee redenen om met uw stuurgroep nader te spreken over de planning van het 
vervolg van ons proces. In de vorige vergadering zijn hierover vanuit de stuurgroep al signalen 
gegeven en die worden door het projectteam gedeeld. 
- De eerste reden is dat we na de kerst wel een eerste voorstel voor de koers van de regio-
ontwikkeling zouden kunnen opleveren en dat een dergelijke koers gepresenteerd zou kunnen 
worden op de geplande collegeontmoeting (RegioOntmoet 10 januari) en radenbijeenkomst (20 
januari). Maar het maken van een volwaardig concept voor de gevraagde deelproducten visie, 
agenda en werkwijze vraagt meer tijd. 
- De tweede reden is dat er uit de ophaalfase weliswaar voor het projectteam afdoende informatie is 
gekomen, maar dat de betrokken colleges en veel raadsleden nog niet daadwerkelijk betrokken zijn 
bij de totstandkoming van de voorstellen. Het risico bestaat daarom dat er bij een te snelle afronding 
van de voorstellen nog onvoldoende eigenaarschap zou zijn ontstaan. 
 
Om deze redenen doet het projectteam hierbij aan de stuurgroep een nader voorstel voor de 
planning van het proces na de kerst.  
Er was voor deze periode nog niet eerder een uitgewerkte planning opgesteld. De eerder in de 
stuurgroep besproken stukken gingen er nog vanuit dat op 10 en 20 januari een concreet voorstel 
gepresenteerd zou kunnen worden en dat de stuurgroep een definitief voorstel aan de raden zou 
kunnen vaststellen op 3 februari. Inmiddels lijkt ons dat dus niet meer goed mogelijk en ook niet 
wenselijk. Ons voorstel is om de presentaties op 10 en 20 januari te richten op het niveau van 
koersbepaling en vervolgens een zorgvuldig proces te doorlopen voor het op bestuurlijk niveau en 
met relevante externe partners bespreken van die koers en het uitwerken van concrete voorstellen. 
 
Voorstel is om in deze fase, conform de normale bestuurlijke taakverdeling, te focussen op het 
niveau van de colleges, onder regie van de stuurgroep. Na afronding van dat proces kan een door de 
colleges gedragen uitgewerkt voorstel worden gepresenteerd op een extra 4e radenbijeenkomst, 
eind maart. Na verwerking van signalen daaruit kan een definitief raadsvoorstel in procedure worden 
gebracht. 
Per saldo zou in tijd gezien dus twee maanden aan het proces worden toegevoegd. 
Een uitwerking op hoofdlijnen van deze nieuwe planning is bijgevoegd. 
 
 
  



 


